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Krajevna skupnost Limbuš 

     

 
Številka: 08000-25/2016-5 
Datum: 27.7.2016 
 

ZAPISNIK 
 
sestaneka Sveta Krajevne skupnosti Limbuš ob obisku župana g. Andreja Fištravca, ki je bil 

 v sredo, 02. 03. 2016 ob  16.00  uri  
v prostorih Krajevne skupnosti Limbuš, Ob Blažovnici 41, 2341 Limbuš 

 
Seznam prisotnih: 
- župan g. Andrej Fištravec 
- podžupan g. Zdravko Luketič, zadolžen za MČ in KS;  

- podžupanja ga. Melita Petelin, zadolžena za gospodarske dejavnosti;  

- ga. Lilijana Zorko, vodja Sektorja za vzgojo in izobraževanje, zdravstveno, socialno varnost 
in raziskovalno dejavnost;  

- ga. Brigita Gajzer Pliberšek, vodja Urada za vzgojo in izobraževanje, zdravstveno, socialno 

  varnost in raziskovalno dejavnost;  

- g. Uroš Kosi, vodja Urada za komunalo, promet in prostor;  

- g. Branko Koprčina, Urad za komunalo, promet in prostor; 

- ga. Marija Tanacek, direktorica Sekretariata za splošne zadeve;  

- ga. Branka Atelšek, Urad za finance in proračun;  

- g. Aljoša Kirič, Kabinet župana;  

- ga. Mirjana Mihin, vodja službe za MČ/KS 
- ga. Barbara Hauptman, kabinet župana;  

- predstavnik Nigrada g. Simon Planinc; 
- člani Sveta KS Limbuš. 
  
Dnevni red: 
1. Kanalizacija sp. Limbuš; 
2. Kanalizacija center Limbuša (12 priključkov); 
3. Cesta sp. Limbuš – razsvetljava in pločnik; 
4. Cesta v Vrhov dol – projekti (razsvetljava in pločnik); 
5. Medgeneracijski dom; 
6. Razno. 
 
 
g. Andrej ŠAUPERL pozdravi vse prisotne. Posebej se zahvali županu g. Andreju Fištravcu, 
podžupanu g. Luketiču ter ostalim prisotnim iz strokovnih služb MOM za obisk v Krajevni 
skupnosti Limbuš. Predstavi dnevni red. 
 
 
Ad. 1 Kanalizacija Sp. Limbuš 
 
G. Branko KOPRČINA pove, da se je zadeva časovno zamaknila, zaradi težav pri razpisu, 
finančna sredstva so predvidena po planu. 
 
Zaradi določenih sprememb je bilo potrebno preprojektiranje kanalizacije (ločen 
kanalizacijski  sistem: fekalne, meteorne vode, tlačni vod, predimenzionirano 
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prečrpališče,…). Glavni kanal je predviden do črpališča, naslednja faza je nadaljevanje 
trase od V proti Z na obstoječo kanalizacijo in nadalje na čistilno napravo. 
 
g. Andrej FIŠTRAVEC pove, da v Občini Maribor manjka (po planu) 70km kanalizacije. Z 
kanalščino se pokrije samo strošek čiščenja odpadne komunalne vode. V Občini Maribor so 
cene kanalščine  že 11 let nespremenjene. Zaradi tega so predlagali Akcijski načrt za 
dokončanje kanalizacije, ki je v 1. branju. Akcijski načrt med drugim predvideva tudi 
omrežnino s katero se bo financirala gradnja kanalizacije. Omrežnina je predvidena 
6€/gospodinjstvo in se bo obračunavala za meteorne vode. Omrežnina je strogo namensko 
sredstvo, ki se lahko uporablja samo za izgradnjo in vzdrževanje kanalizacije. Akcijski načrt 
mora biti sprejet z Odlokom. 
Ko bodo znani vsi finančni viri bo znana tudi dinamika izvajanja izgradnje kanalizacije v 
Občini Maribor. V fazi nastajanja je sistem prioritet vzdrževanja in izvajanja kanalizacijskih 
del. 
Na Akcijski načrt so bile vložene 3 pripombe: 

1. Cena omrežnine 
2. Ali lahko Javna podjetja in Javne službe izvajajo kanalizacijska dela 
3. Nasprotovanje Energetiki za izbiro podizvajalca za odvoz komunalnega blata 

(Energetika bo izrabljala komunalno blato, vendar še nima dovoljenja). 
V času pridobitve dovoljenja mora komunalno blato odvažati na ustrezne deponije. 
Pred tem je komunalno blato odvažalo na Madžarsko podjetje Snaga d.o.o.  

 
ga. Magdo ŽEZLINO zanima kdaj se bo začelo z izgradnjo kanalizacije v Laznici, kako dolgo 
bo to trajalo in kakšen bo strošek posameznega občana (hišni priključki). 
 
g. Andrej ŠAUPERL pove, da ima Nova Laznica že zgrajeno kanalizacijo cca 4-5 let. 
Odpadne vode se stekajo v reko Dravo. Ni pa še niti projektne dokumentacije za  Lazniško 
grabo. Narejena je  projektna dokumentacija od občinske meje z Rušami do prečrpalnega 
bazena (program nadgradnje).  
 
g. Branko KOPRČINA  pove, da je PGD narejen za »staro« Laznico.  
 
ga. Bernarda JEVŠNIKAR pove, da želijo svetniki kot predstavniki občanov vedeti in videti 
projektno dokumentacijo za izgradnjo kanalizacije v njihovem kraju. Zanima jih kakšen 
sistem se bo gradil, katere ulice bodo zajete, kolikšna bo cena hišnih priključkov, ipd… 
 
g. Simon PLANINC pove trenutni vrstni red izvajanja kanalizacijskih del. Trenutni se gradi 
črpališče na katerega se bo priključila kanalizacija Spodnji Limbuš in Ruše. Odpadna voda iz 
črpališča se bo priključila na kanalizacijo pri mostu. 
Vse ulice v Spodnjem Limbušu bodo po dva priključka na kanalizacijo fekalnega in 
meteornega. 
Sočasno z izgradnjo kanalizacije se bo izvedla obnova vodovoda, ter novogradnja nekaterih 
ostalih komunalnih vodov (telekom in kabelska kanalizacija ). Po končanem delu se bo 
območje po katerih potekajo novi komunalni vodi vzpostavilo v prvotno stanje ( ceste se 
bodo na novo asfaltirale, bankine na novo utrdile, zelenice na novo uredile ). 
 
g. Andrej FIŠTRAVEC pove, da so se v občini Ruše pisno odločili, da se bodo priključili na 
čistilno napravo MB. 
 
 
 
 
Ad 2.  Kanalizacija center Limbuša (12 priključkov) 

 

Izdelana je bila projektna dokumentacija faze PGD. Ker ni bilo pridobljene služnost za 
nobeno parcelo je projekt je začasno ustavljen. Sredstva so bila zagotovljena iz postavke 
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tekoče vzdrževanje. Prenos finančnih sredstev iz tega projekta se je prenesel na 
projekt Spodnji Limbuš. 

 

Ad 3.  Cesta sp. Limbuš – razsvetljava in pločnik 

 

g. Uroš KOSI pove, da je idejna zasnova narejena, potrebno je uredit zemljišča v javno 
dobro, vendar je nesmiselno rekonstruirati cesto pred dokončanjem izgradnje 
kanalizacijskega omrežja v spodnjem Limbušu. 

 

Ad 4.  Cesta v Vrhov dol – projekti (razsvetljava in pločnik) 

 

g. Uroš KOSI pove, da je idejna zasnova narejena, potrebno je urediti zemljišča v javno 
dobro. Pove, da za rekonstrukcijo ceste Vrhov dol ni predvidenih sredstev v letu 2016. 

 

Ad 5. Medgeneracijski dom 

 

g. Andrej ŠAUPERL pove, da je na sestanku z TD Limbuš bilo dogovorjeno, da se pristopi k 
ureditvi etažne lastnine objekta ter zamenjavi treh oken. Pove, da bi ureditev 
Medgeneracijskega doma bila velika pridobitev za kraj.  
 
g. Andrej FIŠTRAVEC pove, da žal ni dovolj finančnih sredstev, da bi lahko kandidirali na 
razpis za sredstva EU. Predlaga sodelovanje z projektno pisarno za iskanje strateških 
partnerjev.  
 
Sestanek je bil zaključen ob 18.00 uri. 
 
 
Zapisala: 
Jelka KAPUN  
Tajnica KS Limbuš 
 


